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Ioan 3:3-8 "Dacă un om nu este născut din apă şi din duh ,nu poate intra in ÎmpărăŃia 
lui Dumnezeu." 
 
      *  Acel Duh Sfint trebuie că este mai important pentru tine decit orice altceva din 
lumea aceasta: prestigiul,viata serviciul,orice altceva ce tu ai.Nu trebuie să te lasi pină 
cind tu Il obtii.Tu trebuie să-L ai.Trebuie să fie cea mai mare ... Si tu zici:"Mă sperie 
cei de la servici.Mi-e frica de soŃul meu...ei!..Nu-Ńi fie frică ,lasă ca El sa fie pe primul 
loc. Lasă  orice altceva deoparte. Lasă ca Aceasta să fie pe primul loc....Mă astept ca 
să-L primesc intr-una din  aceste zile ,frate Branham .:".Nu intr-una din zile,ci 
acum.Acesta este timpul" Lasă ca Aceasta să fie inainte de a face orice altceva. lasă-
mă să-L am acum"Disperat.Aceasta va ajuta răspunsul la intrebările tale.Tu Il obŃii 
cind tu devii disperat pentru El, cu adevărat Il obŃin sau mor.,atunci tu Il vei obŃine.[1] 
      *  Aşa cum am spus seara trecută,despre fintina arteziană, udându-Ńi trupul .Dacă 
tu stai afară intr-un cimp şi este intunerec şi tu spui:"O mare electricitate,eu ştiu că eşti 
în câmp.Acum, eu sunt rătăcit,nu ştiu unde să mă duc,.Dă lumina ca să văd cum să 
umblu.  Acolo este destulă electricitate să umple câmpul cu lumină" Acesta este 
adevărul. Da domnule. Este destulă electricitate în această cameră ca s-o lumineze 
chiar şi fără becurile lor, fără ele. Dar tu trebuie s-o stăpâneşti. Acum tu poŃi să strigi 
până tu nu mai poŃi, ea nu se va aprinde.Dar dacă tu lucrezi după legile electricitatii, 
atunci tu o poŃi aprinde. 
       Aşa este şi cu Dumnezeu. El este Marele Creator al cerului si pământului, acelaşi 
ieri azi şi în veci. El este încă Dumnezeu. Dar El lucrează numai după cum tu urmezi 
legile si instrucŃiunile Lui. Prieteni, eu vă spun aceasta: eu niciodata nu am văzut că a 
dat greş , şi nici nu va da. 
      Acum observaŃi, Isus in Luca 24: 49 a autorizat apostolii după ce au fost salvaŃi şi 
sfintiŃi după Cuvânt, justificaŃi prin credinŃă în Domnul Isus ,sfinŃiŃi la Ioan 17:17 cind 
Isus a zis :"SfinŃeşte-i,Tată, prin Adevăr; Cuvântul Tău este Adevărul" Si El era 
Cuvântul. Acum ,le-a dat lor putere să vindece bolnavii, să scoată diavoli, să învieze 
morŃii, şi ei s-au întors plini de bucurie (Mat, 10: 1/Luca 10: 17-20) Şi numele lor au 
fost în Cartea VieŃii Mielului .AmintiŃi-vă cum am trecut pe aici. Dar ei nu erau încă 
convertiŃi. Isus i-a spus lui Petru în ziua răstignirii, I-a zis:"După ce te vei întoarce,să  
întăreşti pe fraŃi" (Luca22:31-32) 
      Voi credeŃi în ViaŃa Eternă ,dar cînd vine Duhul Sfînt,-El este ViaŃa Eternă.(Ioan5-
24) Voi sînteŃi zămisliŃii din Duhul la sfinŃire, dar niciodată  născuŃi din Duhul pînă 
cînd Duhul Sfînt nu vine înăuntru.Aceasta este corect. Bebeluşul în pîntecele mamei 
lui prinde viaŃă, muşchii tremură , aceasta este viaŃă. Dar este o viaŃă diferită cînd 
respiră respiraŃia vieŃii în nările lui. Este ceva diferit. Aceasta este aceea,este..[2] 
   *   Dragul meu frate Metodist, Pelerin Sfînt ,Nazarinean, botezul cu Duhul Sfînt este 
diferit de sfinŃire. SfinŃirea este curăŃirea care este pregătirea vieŃii. Dar cînd vine 
Duhul Sfînt, ESTE VIAłĂ. Pregătirea este curăŃirea vasului,, Duhul Sfînt UMPLE 
vasul "SfinŃirea" înseamnă curăŃirea şi punerea deoparte pentru slujbă  .Duhul Sfînt 
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face punerea in slujbă (1Cor 12:4-6) Tu eşti vasul pe care Dumnezeu L-a curăŃit.   
Acum vedeŃi, justificarea  niciodată nu-L pune pe El  înăuntru. SfinŃirea doar curăŃă 
locul penru El. Dar cînd vine botezul cu Duhul Sfînt, acela Îl pune pe El în oameni.[3] 
    *  HaideŃi să aflăm acum ce ne spune Biblia . Găsim în 1Cor 12:13--"Printr-un Duh 
sîntem botezaŃi toŃi într-un Trup"Noi sîntem botezaŃi în Trupul Lui Cristos, prin Duhul 
Sfînt. Nu sîntem scuturaŃi, nu sîntem îmbinaŃi, nu sîntem botezaŃi cu apă în...   Noi 
sîntem botezaŃi cu Duhul Sfînt ,în Trupul Lui Cristos. [4]  
    * "Acum dar nu este nici o osîndire...(nici o condamnare prin cuvînt..nu pot fi 
acuzaŃi de nimic)...nici o osîndire pentru ceice sînt în Hristos Isus, care nu trăiesc după 
îndemnurile firii,ci după îndemnurile Duhului .(Rom 8:1) 
      Aceasta este cum vă puteŃi judeca Creştinătatea voastră.  Aceasta este cum voi ştiŃi 
că aŃi intrat în Odihnă; lumea nu vă mai deranjează. Cu siguranŃă. O vedeŃi, o ocoliŃi, 
AveŃi ceva mai bun la ce să vă gîndiŃi. Aici sînteŃi voi,"nici o condamnare"... Aşa este 
cum intraŃi voi în Trup. Şi sînteŃi asiguraŃi pe vecie.(Efes :4:30)..Biblia aşa zice.[5] 
   *   Unul dintre adevărurile divine, descoperite în această epocă este:   Secretul 
botezului cu Duhul Sfînt, FĂRĂ SENZAłII, dar Persoana  lui Cristos lucrînd aceleaşi 
lucrări care le-a făcut El.[6] 
    * Ce?..Biserică,acesta este motivul că nu pot primi botezul Duhului Sfînt strigînd , 
tremurînd, sau vorbind în limbi, sau prin senzaŃii.  Acestea sînt în regulă acum, dar 
diavolul poate personifica aceasta aşa de real. 
     Dar Duhul  Sfînt este dumnezeire, Dumnezeu locuind în om, Este mai mult ca o 
senzaŃie. Este mai mult ca vorbirea în limbi, Este mai  mult ca strigarea în Duhul ,Este 
mai mult ca plînsul  Este mai mult ca a face parte din biserică. Este Dumnezeu trăind 
în om, dumnezeirea,  Dumnezeu Însuşi sălăşluind in acea  persoană, cînd el vorbeşte 
este la fel ca şi cînd Dumnezeu vorbeşte, aceea este Biserica lui  Isus Cristos.[7] 
    * Acum, tu nu trebuie să te botezi în apă ca să primeşti Duhul Sfînt, pentru că tu 
poŃi primi Duhul Sfînt cînd inima ta e corectă. VedeŃi?  Pentru că în  Fapte 2:37-41, 
Petru a dat formula:  "PocăiŃi-vă si fiŃi botezaŃi în Numele lui Isus Cristos, şi veŃi primi 
darul Duhului Sfînt"  Dar în Fapte 10: 44-48 , Dumnezeu S-a întors şi a dat 
Neamurilor botezul cu Duhul Sfînt fără ca măcar ei să fie botezaŃi...VedeŃi?    Deci   
vedeŃi,    e s t e    c o n d i Ń i a    i n i m i    v o a s t r e   
     Atunci a zis Petru," Putem noi să oprim apa ,văzînd că aceştia au primit  Duhul 
Sfînt ca şi noi la început?"  VedeŃi?  Şi după  aceea i-a obligat să  facă botezul  în  
Numele lui Isus Cristos.[8] 
       *  El răscumpără lumea în acelaş fel cum El  răscumpără omul. Ce crede un om?  
El crede, apoi se botează,apoi el este  
 curăŃit prin Sînge, sfinŃirea, ceea ce a fost mesajul lui Wesley, apoi este umplut cu 
Focul Duhului Sfînt,care ia afară lumea din el, si apoi este umplut cu DUHUL care 
este Cuvîntul  ,sau botezul Duhului Sfînt cu Cuvîntul,-Ioan6:63.  CredeŃi voi asta?  
Acum priviŃi! Dumnezeu răscumpără Cuvîntul Lui în acelaşi mod.[9] 
       * Dumnezeu lucrează în treiuri: justificare, sfinŃire,şi  încarnîndu-Se în poporul 
Lui prin botezul cu Duhul Sfînt .Acelaşi lucru. Si diavolul  este în imitarea  lucrării lui  
Cristos .Oh, Satan se încarnează el însuşi la fel. 
     Cînd  Isus se încarnează  El  Însuş  în oamenii  Lui, acea viaŃă adevărată ce a fost în 
El,este în acea persoană.  ViaŃa  arată  ceea   ce este el. VedeŃi? 
    Cînd tu auzi oameni zicînd că ei au Duhul Sfînt şi ei neagă Cuvîntul, acolo este ceva 
greşit.  Duhul  Sfînt  a  scris  acel  Cuvînt. 
 (2Petr 1: 20-21)  Si  Isus a zis  :"Dacă un om are Duhul Meu în el , va face lucrările pe 



care le fac Eu" (Ioan 14:12)[10] 
     * Acum  priviŃi ,Acum Isus le-a zis lor  (Luca24:49)"Iată Eu vă trimit promisiunea 
Tatălui Meu peste voi,dar voi să mergeŃi în  Ierusalim si să aşteptaŃi pînă"...Care a fost 
promisiunea Tatălui? ( Ioel l2: 28-32) Noi aflăm că El va turna Duhul.  In Isaia 28: 11, 
cum ei vor fi cu buze bîlbîitoare , şi alte limbi şi toate aceste lucruri .Ei au venit aici 
sus ,şi aşa cum au trecut prin aceasta.... 
      Poate că cineva va zice,"De ce ,eu cred că am aşteptat destul. HaideŃi să o 
acceptăm prin credinŃă."Aceasta a fost o bună doctrină  Baptistă, dar nu a funcŃionat cu 
ei  .Atunci, primul lucru pe care-l ştiŃi, el trebuie să devină realitate ,şi ei au aşteptat în 
slujba lor pentru  pentru ca Cuvîntul să fie manifestat  .Si cînd tu vii să cauŃi Duhul 
Sfînt, tu vei face la fel. 
         Da ,tu trebuie să-l accepŃi prin credinŃă, tu trebuie să-L accepŃi pe Cristos prin 
credinŃă, aceasta este perfect adevărat.   Si tu accepŃi Duhul Sfînt  prin  credinŃă , dar  
atunci  lasă  Duhul Sfînt  să  vină  să-Ńi  facă  tăierea-îmrejur  ca  mărturie  că  El  
acceptă  credinŃa  ta  (Efes 1:13-14)  VedeŃi voi? 
        VedeŃi, Avraam a crezut pe Dumnezeu şi aceasta i-a fost considerată neprihănire, 
dar Dumnezeu i-a dat semnul tăierii-mprejur ca o confirmare că  El  i-a acceptat 
credinŃa (Rom4:9-12)  Aşa că acelaşi lucru trebuie să facem şi noi. Noi trebuie să 
asteptăm pînă cînd Duhul Sfînt  face ceva,  nu neapărat că vorbim în limbi,  nu pentru 
că noi am dansat, sau am căpătat emoŃii,am strigat:  pînă cînd sîntem schimbaŃi ,pînă 
cînd ceva s-a întîmplat cu adevărat, Nu mă interesează  sub ce formă vine, doar că s-a 
întîmplat, aceasta este  important. 
        Şi eu cred în vorbirea în limbi si toate aceste lucruri sînt în ordine, d a r  ele 
singure nu functionează, şi voi ştiŃi că nu funcŃionează. Deci ele nu fac aceea .Eu am 
văzut vrăjitoare vorbind în limbi, vrăjitori vorbind în limbi şi dansînd in duhul, VedeŃi 
? Sigur. Pune un creion jos şi să scrie în limbi necunoscute şi cineva să interpreteze,  
(VedeŃi? Aceea-i adevărat)  şi să spună adevărul. Scrie exact ce s-a întîmplat, şi va fi 
exact  în  felul   acesta. 
         "Chiar dacă aş vorbi în limbi omeneşti şi îngereşti şi nu aş avea dragoste, nu m-
ar ajuta la nimic (1 Cor 13:1-3) VedeŃi? Totuşi  pot s-o fac.VedeŃi? Deci aceste lucruri 
nu înseamnă că aveŃi Duhul Sfînt.  Dar cînd El, Persoana,nemuritorul Duh a lui Cristos 
devine  Mîntuitorul tău personal, şi te schimbă, şi îŃi aruncă privirile tale direct la 
Calvar, la Cuvîntul Lui, atunci ceva se întîmplă. Da domnule!   Ceva s-a întîmplat. 
Nimeni  nu  trebuie să-Ńi spună despre asta , tu vei şti cînd se întîmplă. 
         Şi cînd vinul cel nou, cînd aduce descoperirea ,atunci se descopere ,şi aşa a fost 
la Cincizecime.Ei au stiut că va fi Duhul  turnat   peste ei, şi ei au aşteptat să se 
întîmple asta. Si cînd adeverirea descoperiri s-a întîmplat, atunci întărirea  a fost peste 
ei.   Sigur  Ei s-au aflat sub presiune. Direct în stradă ,unde lor le-a fost frică şi au 
închis uşile, şi acum au ieşit direct în stadă. Unde lor  le-a fost frică  de un grup de 
oameni să le predice  Evanghelia. Aşa este!  VedeŃi? Ceva s-a  întîmplat,pentru că 
adevăratul  Cuvînt a fost dovedit. [11]     
    *   Întrebare:  În momentul primirii Duhului Sfînt, sau al botezului cu Duhul Sfînt, 
este vreo diferenŃă?  Persoana vorbeşte în limbi?  Dacă nu ,ce fel de manifestare este 
cunoscută? 
      Ei bine, vă puteŃi voi imagina că o mamă poate să nască un copil fără să ştie? Ea 
trebuie să fie inconştientă ca să nu ştie.  Nici voi nu puteŃi să primiŃi Duhul Sfînt fără 
să stiŃi. Este ceva ce se întîmplă în voi .ÎnŃelegeŃi? Este ceva ce vă schimbă. Întregul  
vostru sistem ,sistemul vostru spiritual este făcut din nou , şi voi deveniŃi o creatură 



nouă în Cristos,aşa cum Biblia o aşează, o nouă creaŃie în Cristos.  (2 Cor 5:14). Voi o 
ştiŃi. 
          Acum voi ziceŃi, "Frate Branham, atunci tu nu crezi că un om,trebuie să 
vorbească în limbi ca să primească Duhul Sfînt"---Nu ca dovadă a Duhului Sfînt.  -Eu 
aş vrea ca fiecare membru din biserica mea ,să vorbească în limbi.Eu aş vrea pentru ei 
aceasta,  şi eu cred că dacă voi o cereŃi ,Dumnezeu vă va da aceasta.  Dar lăsaŃi-mă să 
vă spun,că eu cunosc o mulŃime de oameni, care  vorbesc în limbi şi nu au Duhul 
Sfînt.  Şi nu este nici un lucrător care este sincer cu el însuşi şi cu adunarea, dar să nu 
spună la fel adunării. Diavolul poate personifica aceasta. Pavel a zis în 1Cor 13:1-10 
...."cînd va veni ce este desăvîrşit ,acest" în parte "se va  sfîrşi,.. sau, cînd ceea ce este 
perfect Se va face cunoscut.[12] 
     *  Biserica a trecut prin justificare, Martin Luther, prin sfinŃire, Wesley.Dar, cînd 
vine la timpul botezului cu Duhul Sfînt ,atunci îşi vor arăta culorile, ei nu vor să aibe 
nimic de a face cu aceasta.  Nazarineni, SfinŃi Pelerini, Biserica lui  Dumnezeu, toŃi 
aceia  care  cred în sfinŃenie ,nu le poŃi arăta cu degetul,este adevărat  .Dar cînd se 
ajunge la graniŃă, venind chiar la acel punct de primire a  Duhului Sfînt  pentru o 
naştere din nou, atunci ce va face diavolul?  Vine în jur şi încearcă s-o răsucească în 
jur.  Oh, el va face  orice îi stă lui în putere să facă,ca să Ńină oamenii departe de 
aceasta.[13] 
       *ToŃi în jos prin aceste epoci au primit Duhul Sfînt, dar nu în măsura în care Îl au 
ei acum, pentru că este restaurarea de la  început (Mal 4:5-6).   Acum,dar în această 
epocă,  Mesajul este turnat în biserică.  Dar trupul bisericii însăşi ,tot împreună... Ca 
acest  tabernacol ,vom spune ,aşa unde vine ea la biserică.  Acest tabernacol nu este un 
tabernacol al Duhului Sfînt. Nu există aşa  un lucru. Individualul care vine în această 
biserică este tabernacolul Duhului Sfînt.  Ei sînt tabernacole care conŃin Duhul Sfînt, 
dar nu biserica ca un grup comun.[14] 
         *  Profetul a zis la sfîrşitul mesajului:" Îl iubesc.."CîntaŃi-o chiar cu toată inima 
voastră,doar simŃiŃi ceva real dulce în voi  venind, acesta este Duhul Sfînt.  
        Apoi el s-a rugat:  Umple-mă cu Duhul . Dă-mi Însemnul dragostei Tale asupra 
mea, Duhul Sfînt, ce mă va face să trăiesc dulce suav ,gentil. Fă-mă să trăiesc ViaŃa 
care a fost în Cristos, ca inima mea să ardă pentru alŃii, ca să nu mă odihnesc zi şi  
noapte,  pînă cînd eu pot să aduc pe toŃi pe care eu pot.[15] 
      Duhul Sfînt este Semnul pe care Sîngele l-a aplicat pe inima ta, şi este Semnul prin 
care Singele a fost aplicat. Dacă nu a  fost aplicat  atunci Semnul nu va veni. (Exod 
12:13) Voi înŃelegeŃi. spuneŃi "amin"  Sîngele trebuie aplicat, şi atunci Semnul va veni. 
Este Semnul cu prin care Sîngele răscumpărării a fost aplicat şi preŃul vostru a fost 
plătit.      Dumnezeu să vă binecuvînteze! [16] 
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Pietre de zidire duhovnicească din Cuvântul descoperit al orei, alcătuite de:  
Gerd Rodewald, Friedenstr. 69, D-75328 Schömberg, Germany,  
www.biblebelievers.de 
Acolo va veni unul cu un Mesaj care este drept pe Biblie, şi o lucrare rapidă va înconjura pământul. SeminŃele vor 
merge prin ziare, materiale de citit, până când fiecare SămânŃă predestinată L-a auzit. [Fr. Branham în’Conduită-
Ordine-Doctrină’,pag. 673] 


